
Wyjaśnienia w sprawie zapytań i wniosków zgłaszanych podczas LV Sesji Rady Gminy 

Kawęczyn w dniu 29.09.2022r.  

 

W sprawie zgłoszenia radnego K. Rygasa dotyczącego zbiórki pobocza w miejscowości 

Skarżyn w dniu 03.10.2022r. do Zarządu Dróg Powiatowych zostało wysłanie pismo z prośbą 

o zajęcie się przedmiotową sprawą. W dniu 19.10.2022r. otrzymaliśmy odpowiedź z ZDP w 

Turku, która została przekazana radnemu.   

 

W sprawach zgłoszonych przez radnego G. Dzikowskiego podjęto następujące 

działania/ustalenia: 

1) Wójt Gminy rozmawiał w dniu 30.09.2022r. z panią Dyrektor Ewą Wojtczak, która 

poinformowała go, że była to sytuacja awaryjna oraz że  sprawa została już załatwiona 

i lampa zapala się po zmroku.  

2) W przypadku przeładowanych samochodów jeżdżących przez drogę w Będziechowie -  

jesteśmy w trakcie przygotowań zmierzających do wykonania projektu zmiany 

organizacji ruchu drogowego.  

3) W przypadku uszkodzonego mostu – prowadzone są rozmowy z Wykonawcą na temat 

terminu naprawy uszkodzenia.  

 

W sprawach zgłoszonych przez radnego P. Urbanka podjęto następujące działania:  

1) dwa znaki na zakręcie (sierżanty) i znak informujący o ostrym zakręcie zostały  

ustawione, 

2) znak kierunkowy „Dzierzbotki 1 km” zostanie zmontowany w miesiącu listopadzie; 

3) w dniu 18.10.2022 r. został naprawiony dach w szkole podstawowej w Kawęczynie. 

 

W sprawie zgłoszenia radnej K. Brzychcy w dniu 30.09.2022r. Wójt J. Nowak wspólnie z radną 

K. Brzychcy i pracownikiem Urzędu był w terenie. Ustalono, że za nadłamanie asfaltu 

odpowiedzialny jest właściciel gruntu, który sąsiaduje z odcinkiem drogi, gdzie wystąpiło 

nadłamanie. Poproszono radną, aby porozmawiała z właścicielem tego gruntu.  

 


